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Protokół Nr XXVI/2013 z XXVI sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 29 kwietnia 2013r. 

 

Godzina rozpoczęcia: 10
10

, zakończenia: 14
35

 

 

Stan Rady: 14 osób (1 osoba –M. śurawiak zrzekła się mandatu radnego), obecni 10 osób, 

nieobecni: 4 osób (S. Braszka,  A. Rapacz, A. Szlachta, D. Maziakowski). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Ryszard Korman – Komendant Komisariatu Policji w Kamieńcu Ząbkowickim, 

3. Tomasz Salwach – mieszkaniec Złotego Stoku, 

4.  Katarzyna Juruś – Dyrektor Oddziału Regionalnego Kasy Rolniczego Ubezpieczenia 

Społecznego w Ząbkowicach Śl. 

5.  Zbigniew Nieć– Inspektor ds. prewencji Oddziału Regionalnego Kasy Rolniczego 

Ubezpieczenia Społecznego w Ząbkowicach Śl. 

6. Romuald Waniurski – planista, 

7. Sołtysi wg załączonej list obecności, 

 

Porządek posiedzenia: 

1) Otwarcie obrad. 

2) Przyjęcie porządku dziennego.  

3) Stan bezpieczeństwa: informacja Policji. 

4) Informacja dot. działalności Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego - Placówki 

Terenowej w Ząbkowicach Śląskich. 

5) Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

6) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie wsi Mąkolno.  

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

8) Koncepcja zagospodarowania kościoła ewangelickiego. 

9) Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2013 r.  
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10) Sprawy róŜne: 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

− Zapytania i wolne wnioski. 

11) Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Krystyna Grzech o godz. 10
10

 otworzyła XXVI 

sesję Rady Miejskiej. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, Ŝe zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 10 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i  zaproponowała wprowadzenie następujących zmian: 

1) Wprowadzenie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Złoty Stok oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, jako punkt 10. 

2) Wprowadzenie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę 

Wojewody Dolnośląskiego, jako punkt 11.  

3) Wprowadzenie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Złoty Stok, jako punkt 12.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła zaproponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

przyjęła porządek obrad, wraz z przegłosowanymi zmianami. 

 

Ad. 3: 

Stan bezpieczeństwa: informacja Policji. 

R. Korman pozytywnie ocenił stan bezpieczeństwa publicznego na ternie miasta i gminy 

Złoty Stok w porównaniu do lat ubiegłych. Jest to efekt działań prewencyjnych. 

Poinformował o problemach kadrowych, które zaistniały w 2012 r., w związku z przejściem 

na emeryturę czterech funkcjonariuszy. W 2012 r. na terenie działania Komisariatu (gmina 

Złoty Stok i Kamieniec Ząbkowicki) w porównaniu do roku 2011 r. odnotowano wzrost 
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wszczętych postępowań przygotowawczych, we wszystkich kategoriach przestępstw, jednak 

na terenie gminy Złoty Stok sytuacja jest nieco lepsza. W Złotym Stoku odnotowano w 2012 

r. 8 kradzieŜy, a w 2011 było ich 9 oraz 13 kradzieŜy z włamaniem przy 12 kradzieŜach 

w 2011 r.  W 2012 r. w porównaniu do 2011 r.  wzrosła ilość przestępstw związanych 

z uszkodzeniem mienia. Są to czyny uciąŜliwe społecznie i głównie chodzi o chuligaństwo. 

Odnotowano dwa zdarzenia z kategorii bójki i pobicia. Na szczęście na terenie działania nie 

odnotowano przestępstw cięŜkich, takich jak  gwałty, zabójstwa, czy rozboje. Niestety 

odnotowano nieletnich sprawców czynów karalnych. Osoby do 16 roku Ŝycia odpowiadają 

przed sądem rodzinnym. Niestety takie osoby popełniają przestępstwa i czyny karalne. 

W 2012 r. 24 nieletnich dokonało 64 czynów karalnych. Czyny karalne, których dopuszczają 

się nieletni to: przestępstwa narkotykowe, drobne kradzieŜe, włamania i uszkodzenia mienia. 

W 2012 r. na terenie gminy Złoty Stok odbyło się 119 interwencji. Zatrzymano 

18 nietrzeźwych kierowców, odnotowano kilka wypadków, z czego dwa śmiertelne (na 

terenie gminy Złoty Stok). Poinformował o współpracy i wzajemnej pomocy z Ośrodkiem 

Pomocy Społecznej w Złotym Stoku oraz o działaniach edukacyjnych na rzecz dzieci 

i młodzieŜy. Działania prewencyjne Komisariatu Policji przyczyniają się do spadku ilości 

popełnianych przestępstw. W 2012 r. spadła z 89 do 84. Poinformował o problemach 

kadrowych, które wkrótce mają zostać rozwiązane. Szeregi Komisariatu zostaną uzupełnione 

o nowych funkcjonariuszy. Na trzy wolne wakaty na dzień dzisiejszy wiadomo, Ŝe dwa 

zostaną obsadzone. Podziękował Burmistrzowi oraz Radzie Miejskiej w Złotym Stoku za 

środki finansowe na zakup paliwa do radiowozu oraz na nagrody.  

 

W dyskusji udział wzięła radna J. Frankowicz pytając o liczbę rodzin objętych procedurą 

niebieskiej karty? R. Korman odpowiedział, Ŝe nie posiada takich danych. Zostaną one 

przygotowane i przekazane Radzie za pośrednictwem Przewodniczącej Rady. Dodał, 

Ŝe obecnie trwa aktualizacja niebieskich kart.  

 

Następnie J. Frankowicz poprosiła o objęcie monitoringiem miejsce spotkań złotostockiej 

młodzieŜy tj. boisko przy ul. Wolności, poniewaŜ dokonywane są w tym miejscu akty 

wandalizmu. R. Korman oznajmił, Ŝe to miejsce moŜe zostać uwzględnione przy alokacji 

patrolu.  
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Z. Śleziak poprosił o patrolowanie przystanku PKS w Mąkolnie, poniewaŜ przejeŜdŜające tiry 

wykorzystują go jako miejsce postojowe, zaśmiecając i załatwiając potrzeby fizjologiczne. 

R. Korman zapewnił, Ŝe przystanek zostanie równieŜ objęty alokacją.  

 

T. Salwach zapytał ile było zgłoszeń aktów wandalizmu dotyczących obiektów naleŜących do 

gminy Złoty Stok? Czy te zgłoszenia pochodziły od mieszkańców, czy teŜ z Urzędu? 

R. Korman oznajmił, Ŝe moŜe udzielić odpowiedzi po uprzednim sprawdzeniu. Podkreślił, Ŝe 

zgodnie z przepisami o akcie wandalizmu mówi się, gdy wartość przewyŜsza kwotę 250 zł. 

PoniŜej tej kwoty są to drobne wykroczenia. Zdarzają się przypadki, w których poszkodowani 

nie składają zgłoszenia.  

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe w Złotym Stoku mieszkańcy czują się bezpiecznie. Największym 

problemem jest dewastacja. Dewastacji ulegają huśtawki, kosze na śmieci, trawniki. Zapytał, 

czy Policja przeprowadza wywiady np. ze szkołami na temat niektórych osób? R. Korman 

zapewnił, Ŝe dzielnicowi przeprowadzają wywiady. Wykrycie sprawców wandalizmu jest 

trudne, bo na ogół dewastacje dokonywane są bez świadków, w miejscach gdzie sprawcy 

czują się bezkarnie.  

 

Na obrady dotarł radny A. Rapacz (10:45). 

 

E. Ruszkowska zapytała czy jest jakiś związek pomiędzy awanturami rodzinnymi 

a niebieskimi kartami? R. Korman zapewnił, Ŝe udzieli pisemnej odpowiedzi po sprawdzeniu.     

 

K. Grzech zgłosiła, Ŝe we wsi Laski w porach nocnych giną Ŝeliwne przedmioty typu wanny, 

bramy. Podczas kradzieŜy dochodzi do wandalizmu mienia. Ukradziono nawet bramkę na 

cmentarz. R. Korman oznajmił, Ŝe patrole kosztują, a Policja ma odgórne zalecenia, Ŝe trzeba 

oszczędzać. Ale wniosek będzie realizowany w miarę moŜliwości.  

 

J. Frankowicz zapytała czy Policja monituje skupy złomu w zakresie przestrzegania 

przepisów prawa? JeŜeli tak, to czy kontrole są dokonywane na zgłoszenie, czy z urzędu? 

R. Korman zapewnił, Ŝe są przeprowadzane z urzędu kontrole, jednak kontrolami tego typu 

zajmuje się komórka Policji w Ząbkowicach Śl. Natomiast Komisariat Policji w Kamieńcu 

Ząbkowickim sprawdza skupy złomy, gdy jest jakieś zgłoszenie kradzieŜy. W zakresie 
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wykrywania sprawców kradzieŜy Komisariat Policji nawiązał współpracę z Policją z Bila 

Voda w Czechach.  

 

Ad. 4: 

Informacja dot. działalności Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego Placówki 

Terenowej w Ząbkowicach Śląskich. 

Przewodnicząca Rady przypomniała o współpracy z terenowym oddziałem KRUS, który na 

terenie gminy prowadzi działania prewencyjne. Organizowane są konkursy 

w Samorządowym Zespole Szkół oraz szkolenia rolników w zakresie bezpieczeństwa na wsi.  

 

K. Juruś oznajmiła, Ŝe w KRUS jest 2295 płatników składek rolniczego ubezpieczenia, w tym 

127 pochodzi z gminy Złoty Stok, z czego w gminie jest 161 osób ubezpieczonych w KRUS. 

Poinformowała o zmianie w 2009 r. ustawy ubezpieczeniu społecznym rolników. Główną 

zmianą to zniesienie obowiązku opłacenia składek zdrowotnych do NFZ za cały kwartał. 

ZróŜnicowano składki i wprowadzono dodatkową w zaleŜności od wielkości gospodarstwa. 

W 2013 r. weszły zmiany dotyczące emerytur i rent. Do 2017 r. moŜna ubiegać się 

o wcześniejszą emeryturę (warunek: wiek 60 lat, 30 lat płacenia składek KRUS oraz 

zaprzestanie działalności rolniczej dla męŜczyzn, dla kobiet wiek 55 lat, 30 lat płacenia 

składek KRUS i zaprzestanie działalności rolniczej). Przy ustalaniu prawa do zwykłych 

emerytur wiek emerytalny jest podnoszony stopniowo i w zaleŜności, w którym roku 

i miesiącu  dana osoba się urodziła. wyróŜnia się dwie kategorie grup: osoby urodzone przed 

1949 r. – im zalicza się wszystkie okresy płacenia składek zarówno KRUS i ZUS, prace 

rolnicze oraz wychowywanie dzieci oraz te urodzone po 1949 r. do okresu zalicza się tylko 

okresy ubezpieczenia rolniczego. MoŜna uzyskać równieŜ rentę chorobową z tytułu 

niezdolności do pracy. Wymaganym warunkiem jest  pięcioletni okres ubezpieczenia 

obojętnie czy w KRUS, czy w ZUS w ostatnich dziecięciu latach. Po spełnieniu tego warunku 

osoba jest kierowana do lekarza specjalisty. JeŜeli orzeczenie lekarskie jest niekorzystne, 

wówczas moŜna dowołać się do Komisji Lekarskiej. Renty są przyznawane na dany okres. 

Świadczenia KRUS są niskie bo wysokość brutto emerytury wynosi 837 zł. Udzielane są teŜ 

świadczenia tzw. „zbiegi”. Są wypłacane w momencie gdy zbiegną się: renta np. rolnicza 

z górniczą, czy teŜ inne świadczenia. Wypłacane są równieŜ zasiłki chorobowe. Zasiłek 

wynosi 10 zł dziennie i jest przyznawany dopiero po nieprzerywalnym, trzydziestodniowym 

okresie choroby. O zasiłki macierzyńskie mogą ubiegać się oboje rodziców. Jest to 
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jednorazowy zasiłek z tytułu urodzenia dziecka w wysokości 3324 zł. Wypłacane są teŜ 

jednorazowe odszkodowania z tytułu wypadku przy pracy. Podkreśliła, Ŝe nie kaŜde zdarzenie 

mające miejsce w gospodarstwie rolniczym moŜe być uznane za wypadek przy pracy. Dodała, 

Ŝe placówka w Ząbkowicach Śląskich nie prowadzi postępowań wypadkowych, robi to 

placówka w Wałbrzychu. Osoby będące na zasiłku chorobowym, bądź rencie mogą składać 

wnioski o rehabilitację.  

 

E. Ruszkowska zapytała o ubezpieczenie rolników, czy KRUS sprawdza, czy kaŜdy rolnik 

jest ubezpieczony i czy rolnicy mogą być ubezpieczeni w inny sposób niŜ w KRUS?  Czy 

osoba, która zakupi np. 100 hektarów musi być objęta ubezpieczeniem KRUS? Czy w takiej 

sytuacji KRUS nakazuje rolnikowi opłacanie składek? K. Juruś wyjaśniła, Ŝe zgodnie z 

ustawą ubezpieczenie rolnicze dotyczy osób, które nie są objęte Ŝadnym innym 

ubezpieczeniem społecznym. W przytoczonym przez radną przypadku, kaŜda osoba z mocy 

ustawy powinna w terminie 14 dni zgłosić się do KRUS. JeŜeli tego nie uczyni to KRUS 

moŜe od niej egzekwować składki do dziesięciu lat wstecz wraz z naleŜnymi odsetkami. 

Zdarzają się rolnicy, którzy się nie ujawniają i nie są objęci Ŝadnym ubezpieczeniem. 

Wówczas naleŜna kwota wstecz sięga ok. 18 tys. zł. W takich sytuacjach istnieje moŜliwość 

rozłoŜenia zaległości na raty. Osoby objęte ubezpieczeniem wstecz zyskują prawo do renty 

i emerytury.  

 

E. Ruszkowska zapytała, czy istnieje moŜliwość, Ŝeby osoby ubezpieczone w ZUS opłacały 

sobie dodatkowo składki w KRUS, aby w przyszłości uzyskać dodatkowe świadczenie? 

K. Juruś odpowiedziała, Ŝe nie moŜe mieć miejsca taka sytuacja, poniewaŜ ubezpieczenie 

KRUS jest wówczas, gdy dana osoba nie posiada Ŝadnego innego ubezpieczenia społecznego. 

Osoby nie posiadające zatrudnienia, ani gospodarstwa rolnego o wymaganej powierzchni, 

niebędące ubezpieczone, mogą dobrowolnie ubezpieczyć się w KRUS na wniosek. 

Warunkiem posiadania takiego ubezpieczenia jest terminowe opłacanie składek. 

W przypadku nieopłacenia składki, osoba traci ubezpieczenie, a KRUS nie egzekwuje od niej 

zaległych składek.  

 

K. Grzech zapytała o renty strukturalne? K. Juruś wyjaśniła, Ŝe renty strukturalne były 

przyznawane przez Agencję Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, a nie przez KRUS. 
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K. Grzech zapytała, czy na terenie gminy Zły Stok są dłuŜnicy, którzy nie płacą składek? Ile 

wynosi składka kwartalna? K. Juruś odpowiadając na drugie pytanie poinformowała, Ŝe dla 

rolników, którzy posiadają do 50 hektarów wynosi 375 zł za jedną osobą, za kolejnego 

ubezpieczonego członka płaci się równieŜ 375 zł. Składka jest zwiększona dla rolników, 

którzy posiadają gospodarstwa rolne o powierzchni od 50 hektarów do 100 hektarów wynosi 

670 zł. Dodała, Ŝe nie posiada informacji na temat dłuŜników.  

 

K. Grzech poprosiła Panią Kierownik o wyjaśnienie kwestii prowadzenia działalności 

gospodarczej i rolniczej. K. Juruś oznajmiła, Ŝe osoba chcąc być płatnikiem KRUS musi 

uprzednio nieprzerwalnie przez trzy lata opłacać składki KRUS, a następnie zgłosić 

działalność gospodarczą. Warunkiem jest kwota graniczna naleŜnego, odprowadzanego do 

Urzędu Skarbowego podatku i obecnie wynosi ona 3011 zł. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała czy rolnicy, którzy ponieśli starty w wyniku klęski takiej jak 

powódź, susze, silne mrozy itp. mogą skorzystać z odroczenia terminu płatności składek? 

K. Juruś odpowiedziała, Ŝe KRUS udziela pomocy de minimis. Pomoc ma na celu 

przezwycięŜenie przejściowych problemów. W uzasadnionych przypadkach składki mogą być 

umorzone.  

  

Na zakończenie dyskusji Pan Z. Nieć przypomniał o zorganizowanym w zeszłym roku 

konkursie, w którym dwóch rolników z gminy Złoty Stok zajęło 7 i 8 miejsce.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (11:50-12:00).  

 

Ad. 5: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady Miejskiej. 

1. Pismo z dnia 8 kwietnia 2013 r. od Centrum Kultury i Promocji w Złotym Stoku 

zawierające odpowiedź na wnioski radnych złoŜone na poprzedniej sesji, dot. boiska przy 

ul. Wolności. 

J. Tichanowicz zgłosił, Ŝe na boisku nadal nie została wywieszona informacja o terminach 

otwarcia boiska. Nie ma równieŜ instrukcji i regulaminu korzystania z tego obiektu. Kosze na 

śmieci są pełne, a na boisku nikt nie sprząta i nie ma osoby odpowiedzialnej za ten obiekt. 

Ławki od dwóch lata nie są naprawione. 
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J. Frankowicz stwierdziła, Ŝe Pan Dyrektor CKiP nie ustosunkował się do kwestii opróŜniania 

koszy na śmieci. Są one przepełnione. Nadal nie ma osoby, która by chociaŜ raz w tygodniu 

pozbierała śmieci i opróŜniła kosze. Burmistrz zapewnił, Ŝe co tydzień boisko jest sprzątane 

przez pracowników.  

 

Radny J. Tichanowicz zarzucił Burmistrzowi brak kontroli i wyciągania konsekwencji 

w stosunku do osób zarządzających CKiP za niewywiązywanie się ze swoich obowiązków.  

 

Przewodnicząca Rady zaproponowała, Ŝeby zaprosić na posiedzenie Komisji Edukacji 

i Spraw Społecznych  Dyrektora CKiP, celem przedstawienia godzin otwarcia boiska 

i regulaminu korzystania z tego obiektu.  

 

2. Pismo z dnia 3 kwietnia znak NK-N.165.6.2013.KW od Wojewody Dolnośląskiego 

w sprawie przekazania dokumentów, na podstawie których zostały zatwierdzone taryfy za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz odpowiedź na 

pismo udzieloną przez Przewodniczącą Rady. 

 

3. Pismo z dnia 11 kwietnia 2013 r. od Sekcji Klubu Seniora przy CKiP w Złotym Stoku 

w sprawie udostępnienia pomieszczenia dla działającej sekcji oraz negatywną odpowiedź 

Dyrektora CKIP w tej sprawie.  

W dyskusji udział wziął radny A. Grygiel, informując Ŝe sprawa została juŜ rozwiązana. 

W uzgodnieniu z Panem D. Krychem Sekcja Seniora moŜe korzystać z sali OSP. Burmistrz 

dodał, Ŝe jest jeszcze potrzebna uchwała Zarządu OSP, która określi zasady korzystania 

z pomieszczenia. 

 

4. Pismo z dnia 18 marca 2013 r. od Wspólnoty Mieszkaniowej Laski 118 A i 118 B 

w sprawie modernizacji drogi dojazdowej do posesji.  

Burmistrz podkreślił, Ŝe nie jest to droga gminna, lecz lokalna a utrzymanie dróg lokalnych 

naleŜy do jej uŜytkowników. śeby wyremontować tę drogę, trzeba wykonać dokumentację, 

zaplanować rowy i przepusty wraz z wymianą nawierzchni. Będzie to inwestycja o takiej 

samej wartości, co remont ul. Kasprowicza- łącznik śeromskiego.  
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A. Rapacz zapytał, czy to jest droga transportu rolnego? Burmistrz potwierdził. A. Rapacz 

zapytał o szanse sfinansowania remontu tej drogi z Terenowego Funduszu? Burmistrz 

oznajmił, Ŝe jest szansa, ale i tak trzeba wykonać dokumentację.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przez aklamację skierowała pismo do rozpatrzenia przez 

Komisję Gospodarki i BudŜetową.  

 

5. Pismo znak DIŚ-WGI.602.5.2012.pd od Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska 

w sprawie przekazania wszystkich dokumentów dotyczących utworzenia lub ustanowienia 

form ochrony przyrody. 

6. Zasady naliczania środków dla poszczególnych sołectw. 

Burmistrz oznajmił, Ŝe Komisje Gospodarki i BudŜetowa na wspólnym posiedzeniu 

zaproponowały następujące kwoty dla poszczególnych sołectw: Laski – 18.000 zł, Mąkolno – 

15.500 zł, Chwalisław – 10.000, Płonica – 9.000 zł i Błotnica – 9.000 zł.  

 

W. Król stwierdził, Ŝe zgodnie z przedstawionymi na piśmie zasadami wynikają nieco inne 

kwoty, więc naleŜy się zastanowić czy przyjąć zasady, czy teŜ sztywno określone kwoty, 

zaproponowane przez Komisje.  

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe moŜna przyjąć kwotę 9 tys. zł za podstawę, a nadwyŜkę rozdzielić 

w zaleŜności od ilości mieszkańców i wówczas kwoty na kaŜdą wieś będą następujące: Laski 

– 17.477 zł, Mąkolno 15.668 zł, Chwalisław 9.347 zł, Płonica – 9.000 zł i Błotnica 9.000 zł. 

 

Radny J. Tichanowicz powiedział, Ŝe sprawa była rozpatrzona przez Komisje Gospodarki 

i BudŜetową. Poprosił o poddanie pod głosowanie propozycji przyjętej przez Komisje. JeŜeli 

wniosek Komisji nie będzie zaakceptowany przez Radę, wówczas moŜna ustalać inne zasady. 

 

J. Frankowicz podkreśliła, Ŝe propozycja Komisji to konkretne kwoty, a nie zasady 

przyznawania środków.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie propozycję Komisji Gospodarki i BudŜetowej.  

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (9 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący) przyjęła 

propozycję rozdysponowania środków na poszczególne sołectwa.  
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Ad. 6: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie wsi Mąkolno.  

R. Waniurski przypomniał, Ŝe na poprzedniej sesji Rada uchwaliła zmianę studium dla tego 

obszaru. Obecnie przystępuje się do zmiany w planie dla działki nr 80. Na działce, zgodnie 

z wnioskiem inwestora ma powstać mały zakład przemysłowy.  Zmiana studium została 

zaakceptowana przez wszystkie organy. W trakcie dyskusji publicznej padła jedna ustna 

propozycja sąsiada, która została uwzględniona.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następująca opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2013 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/197/2013 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego w obrębie wsi Mąkolno. 

 

 Ad. 7: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 

R. Waniurski oznajmił, Ŝe projekt uchwały dotyczy wsi Chwalisław, a konkretnie 

gospodarstwa agroturystycznego „Zacisze”, ulokowanego w południowo – wschodniej części 

wsi. Istniejący teren gospodarstwa trzeba rozszerzyć o obiekt usługowy – gastronomiczny 

i stworzyć moŜliwość realizacji małego wyciągu narciarskiego. W toku dokonywania zmian 

w studium uzyskano wszystkie pozytywne opinie i uzgodnienia.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następująca opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2013 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXV/198/2013 w sprawie zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok. 
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Ad. 8: 

Koncepcja zagospodarowania kościoła ewangelickiego. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, Ŝe w związku z nieobecnością  Pani Barbary Droździk – 

Fintowskiej, punkt dotyczący koncepcji zagospodarowania kościoła ewangelickiego odbędzie 

się na następnej sesji.  

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2013 r.  

Burmistrz zapoznał radnych z projektem uchwały odczytując jej uzasadnienie.  

 

J. Frankowicz zapytała o modernizację oświetlenia, czy będzie to klasyczna modernizacja 

przy uŜyciu linii i słupów? Burmistrz potwierdził. J. Frankowicz oznajmił, Ŝe w Ząbkowicach 

Śląskich oraz w Strąkowej, podczas budowy drogi wystawiono lampy z solariami. W gminie 

wiejskiej Kłodzko wzdłuŜ drogi są głównie lampy z solariami. Czy był rozpoznawany koszt 

takich urządzeń? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe wymiana trzech lamp na ulicy Kasprowicza nie jest 

zadaniem inwestycyjnym. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska ma do dyspozycji 

środki na modernizację oświetlenia z wykorzystaniem baterii słonecznych. Po złoŜeniu 

wniosku moŜna uzyskać dofinansowanie. Na pewno dla trzech lamp nie kalkuluje się montaŜ 

baterii słonecznej, natomiast dla określonej części miasta moŜna sprawę rozeznać. Podkreślił, 

Ŝe nie jest to tania instalacja.  

 

Mieszkaniec T. Salwach oznajmił, Ŝe w DzierŜoniowie są lampy LED, które są 

energooszczędne.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następująca opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2013 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/199/2013 w sprawie dokonania zmian w budŜecie na 2013 r.  

 

 

 

 



 12 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Złoty Stok oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

Burmistrz oznajmił, Ŝe Nadzór Prawny wystąpił o dokonanie kilku uściślających zmian 

w podjętej uchwale. Zmiany w stosunku do podjętej na poprzedniej sesji uchwały dotyczyły 

głównie zamiany słowa „przedsiębiorca” na „przewoźnik lub operator”. 

 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następująca opinią: 

Komisje Gospodarki i BudŜetowa na posiedzeniu w dniu 24 kwietnia 2013 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowały projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/200/2013 w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Złoty Stok oraz warunków i zasad korzystania 

z tych przystanków. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody 

Dolnośląskiego. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o skardze Wojewody Dolnośląskiego złoŜonej do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na zapisy uchwały Nr XXIV/175/2013 Rady 

Miejskiej w Złotym Stoku z dnia 29 stycznia 2013 r. w sprawie ustalenia regulaminu 

określającego zasady wynagradzania nauczycieli, tj. wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 

warunki pracy, mieszkaniowego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i doraźnych 

zastępstw oraz wysokość i warunki wypłacania nagród ze specjalnego funduszu nagród. 

 

Burmistrz oznajmił, Ŝe przygotowano projekt uchwały w sprawie wniesienia odpowiedzi na 

skargę Wojewody Dolnośląskiego, uznającą jego zarzuty w całości za uzasadnione. Dodał, Ŝe 

zakwestionowano zapisy, które jak dotąd funkcjonowały juŜ kilka lat. 
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J. Frankowicz zapytała, jakie będzie to rodzić skutki prawne? Burmistrz oznajmił, Ŝe uchwała 

jest obowiązująca.  W tym roku będzie trzeba dokonać jej zmian.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXVI/201/2013 w sprawie wniesienia odpowiedzi na skargę Wojewody 

Dolnośląskiego. 

 

Ad. 12: 

Omówienie projektu uchwały w sprawie zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Złoty Stok. 

Burmistrz poinformował, Ŝe Wspólnota Mieszkaniowa „Osiemnastka” nie otrzymała 

pozwolenia na budowę własnej kotłowni ze względu na zapisy planu dot. wykorzystania 

istniejącej sieci ciepłowniczej Zakładów Tworzyw i Farb do ogrzewania. Wspólnie 

z Przewodniczącą Rady, Przewodniczącym Komisji Gospodarki udano się do Starosty na 

rozmowę. Władze Złotego Stoku przedstawiły swoje stanowisko odnośnie powstałego 

problemu z uzyskaniem pozwolenia na budowę. Dodał, Ŝe od odmownej decyzji zostało 

złoŜone odwołanie. Starosta zobowiązał się do rozeznania moŜliwości zmiany wydanej 

decyzji w trybie samokontroli. Zasugerowano Staroście, Ŝe Rada moŜe przystąpić do 

dokonania zmiany w planie i usunie blokujący zapis. Zasadność zmiany w planie będzie 

moŜna ocenić po rozpatrzeniu odwołania lub teŜ w przypadku zmiany decyzji w trybie 

samokontroli. W odwołaniu wskazano inne zapisy w planie, które dopuszczają moŜliwość 

stosowania alternatywnych, ekologicznych źródeł cieplnych. Do tego w przeszłości Starostwo 

wydawało pozwolenie na budowę w stosunku do budynków, które odłączyły się od miejskiej 

sieci. Wskazano równieŜ fakt zaistnienia sytuacji kryzysowej, w związku z brakiem 

podawania ciepła przez „TERMEX”. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe planista moŜe przygotować 

uchwałę o przystąpieniu do zmiany w planie, Rada moŜe nawet ją podjąć, ale gdy Wojewoda 

uchyli decyzję Starosty, to nie będzie sensu kontynuowania tej uchwały. Przypomniał, Ŝe 

Rada równieŜ zmieniała plan dla łącznika przy szkole, w związku z ciepłownictwem. Obecnie 

plan będzie wyłoŜony do publicznego wglądu i lada dzień przedłoŜony do uchwalenia. 

Starostwo równieŜ wytknęło tę nieścisłość w planie, ale uzgodnienie na zbiorczą kotłownię 

jest. Zapytał radnych czy przygotować projekt uchwały? 

 

J. Tichanowicz oznajmił, Ŝe jest to sporna kwestia. Zapytał czy trzeba od razu przystąpić do 

zmiany w planie? KaŜda zmiana planu kosztuje. Burmistrz wyjaśnił, Ŝe Pan R. Waniurski 
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bezpłatnie przygotuje projekt uchwały o przystąpieniu, poniewaŜ to nie rodzi skutków 

prawnych. Natomiast Rada nie ma obowiązku ciągnąć zmiany do końca. Decyzję będzie 

moŜna podjąć później w zaleŜności od zaistniałej sytuacji.  

 

E. Ruszkowska zapytała, czy jest ktoś chętny na kupno od „TERMEX-u” kotłowni 

i podawania ciepła? Burmistrz oznajmił, Ŝe było kilku chętnych kupców na „TERMEX”, 

którzy byli u niego na rozmowie. Jeden z nich – Pan Szkoda był nawet na sesji Rady 

i deklarował zakup. Podkreślił, Ŝe wszyscy oferenci, którzy deklarowali niską cenę za ciepło, 

zakładali spalanie mułów węglowych lub innych odpadów pokopalnianych lub opony, czy teŜ 

odpady komunalne. Wszyscy są skierowani na spalanie odpadów, natomiast zapisy planu 

mówią o proekologicznych źródłach ciepła.  

 

J. Frankowicz oznajmiał, Ŝe spółka ”TERMEX” nadal działa. Zapytała czy będzie działa w 

przyszłości? Według Burmistrza „TERMEX” sama nie jest w stanie się zregenerować. Są na 

to małe szanse, poniewaŜ nikt nie kupi ciepła za 175 zł brutto za 1 GJ. Oferta „TERMEX-u” 

jest nieprecyzyjna i zawiera „pułapki”.  

 

T. Salwach stwierdził, Ŝe zapisy planu są same w sobie nieścisłe, poniewaŜ w pierwszych 

punktach jest mowa o proekologicznych źródłach cieplnych, a w kolejnych o kotłowni 

węglowej. Podkreślił, Ŝe mieszkańcy omijają ten zapis i palą węglem. Burmistrz zapewnił, Ŝe 

zapisy mają sens.  Problem jest z ich egzekucją.  

 

T. Salwach zapytał, czy zapisy planu muszą być aŜ tak restrykcyjne, skoro później i tak nikt 

ich nie egzekwuje? Czy te zasady mają się tylko tyczyć nowobudowanych domów, które 

powstają na przekształconych gruntach? Burmistrz wyjaśnił, Ŝe w tych przypadkach plan 

określa sposób zaopatrzenia w energię cieplną i nie muszą to być paliwa ekologiczne.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o przygotowanie na kolejną sesję 

i Komisję Gospodarki projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Złoty Stok, wraz z uwzględnieniem uwagi 

zgłoszonej przez mieszkańca T. Salwacha. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

wniosek. 
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Ad. 13: 

Sprawy róŜne. 

− Sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. 

Radni otrzymali pisemne sprawozdanie Burmistrza z prac między sesjami. Rada nie wniosła 

uwag do przedstawionego materiału.  

 

E. Ruszkowska zapytała o wytyczoną drogę łączącą kolonię z miastem, która przebiega przez 

prywatne grunty. Nie jest ona naniesiona na mapy, jednak łączy śeromskiego z Biedronką. 

Mieszkańcy ubolewają nad brakiem moŜliwości korzystania z tej drogi. Zapytała Burmistrza 

jaki jest faktyczny jej status? Zaproponowała, Ŝeby Komisja Gospodarki zrobiła wizję lokalną 

i zobaczyła tę drogę. R. Waniurski powiedział, Ŝe trudno udzielić odpowiedzi na pytanie bez 

mapy. Burmistrz oznajmił, Ŝe droga do tego momentu, do którego jest wytyczona znajduje się 

na mapie. Dalej jej nie ma. Mieszkańcy posiadają drogę do marketów wzdłuŜ 3 Maja.  

 

E. Ruszkowska zapytała o stan prawny pasa zieleni na osiedlu Chemików, na którym znajdują 

się śmietniki. Czy one nadal będą się tam znajdować? 

 

M. Znamirowska zgłosiła, Ŝe na ul. śeromskiego, gdzie odbywa się obecnie remont, jest 

trzymetrowy odcinek, na którym nie mogą minąć się kierowcy. Mieszkańcy wnioskują 

o wykonanie wysepki. R. Waniurski powiedział, Ŝe wnioski naleŜy zgłaszać kierownikowi 

budowy i Inspektorowi Nadzoru.   

 

− Ustosunkowanie się do wniosków radnych zgłoszonych na poprzedniej sesji. 

Radni otrzymali pisemną odpowiedź Burmistrza na wnioski zgłaszane na poprzednich 

posiedzeniach.  

J. Tichanowicz przypomniał, Ŝe sezon turystyczny właśnie się rozpoczyna. Na poprzedniej 

sesji zgłaszał konieczność uzupełnienia oznakowania „Złotej ŚcieŜki”. Burmistrz zapewnił, Ŝe 

sprawa została zlecona wykonawcy.  

 

J. Tichanowicz zgłosił uwagę do wcześniej złoŜonego wniosku o remont szałasu na 

„Skalisku”. Skoro jest on gminny to trzeba przewidzieć środki na jego konserwację. 

Przypomniał, Ŝe prosił równieŜ o remont drogi między Sienkiewicza a Hubertusem, przez 

którą przebiegają szlaki turystyczne. Wniosek nadal nie jest zrealizowany. Dodał, Ŝe 

corocznie wnioskuje do budŜetu o remont mauzoleum Guttlera, jednak Burmistrz nie 
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uwzględnia go w budŜecie. Wyraził niezadowolenie ze sposobu realizacji wniosku dot. 

Kaplicy św. Trójcy.  

 

W dyskusji udział wziął radny A. Rapacz, który widzi konieczność utrzymywania wiaty 

turystycznej na „Skalisku” pomimo rocznych kosztów, jakie gmina będzie zmuszona 

w związku z tym ponosić.   

 

T. Salwach stwierdził, Ŝe corocznie planuje się 150 tys. zł na promocję i turystykę. 

Zaproponował, Ŝeby z tych środków wygospodarować na wiatę.  

 

− Zapytania i wolne wnioski. 

R. Rosiński zgłosił, Ŝe w Laskach na przystanku, na zatoczce została umieszczona skrzynia na 

odzieŜ. Nie wiadomo kto ją tam postawił. Zgłosił konieczność wykonania remontu placu 

zabaw. Lampy przy drodze do Pani Karolewskiej (na odcinku ok. 300 m) raz świecą, raz nie 

świecą. Mieszkańcy wsi zgłaszają, Ŝe lampa została zdemontowana przez Pana Gruszeckiego 

i nie zamontowana z powrotem. NaleŜy wykonać remont drogi do pani Galikowej.  

 

A. Rapacz zapytał czy na remonty cząstkowe ulic w mieście ogłaszany jest przetarg? 

Burmistrz odpowiedział, Ŝe zapytanie ofertowe.  

 

A. Rapacz zapytał w jakim czasie będą realizowane remonty? Burmistrz odpowiedział, Ŝe na 

dniach.  

 

J. Tichanowicz zapytał do kogo naleŜy dbałość o czystość i stan techniczny placów zabaw? 

Na placach panuje bałagan, leŜą plastiki i szkło. Burmistrz odpowiedział, Ŝe za zieleń 

odpowiada Pani GraŜyna Dec, za place Pan Bartłomiej Zawadzki. 

 

Z. Śleziak zgłosił potrzebę przywiezienia 2 ton piasku i 3-4 worków cementu.   

 

Głos zabrała radna E. Ruszkowska informując o wizji lokalnej, dokonanej przez Komisję 

Edukacji i Spraw Społecznych. Komisja odwiedziła staw kąpielowy, boiska przy CKiP, 

boiska wielofunkcyjne w Mąkolnie oraz świetlicę wiejską w Laskach.  Podczas wizji 

Dyrektor Techniczny CKiP oznajmił, Ŝe staw będzie czynny od 15 czerwca b.r. Na boiskach 

przy CKiP naleŜy jeszcze rozwiesić siatki i będzie moŜna z nich korzystać. Boiska 
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w Mąkolnie są rewelacyjne, do tego Klub otrzymał od PZPN stroje dla zawodników. 

W Laskach został przeprowadzony remont świetlicy, została pięknie odnowiona, jednak przy 

zejściu do piwnicy nadal gromadzi się woda. Przyczyną jest brak odwodnienia. Obecny na 

jednym z posiedzeń Komisji pracownik UM – Pan B. Zawadzki zapewniał, Ŝe problem 

odwodnienia zostanie rozwiązany. Poprosiła, Ŝeby podczas remontu pozostałych pomieszczeń 

załatwić sprawę odwodnienia. Burmistrz powiedział, Ŝe faktycznie woda nacieka do piwnicy. 

Jest juŜ podpisana umowa z wykonawcą, który do czerwca ma wykonać drenaŜ odwadniający 

od strony drogi powiatowej. Na dzień dzisiejszy wiadomo, Ŝe naciek wypływa z sąsiadującej 

studni. Dlatego, jeśli się uda, to zostanie załoŜony drenaŜ całkowicie odwadniający studnię. 

Bez względu na źródło nacieku, wykonawca zrobi drenaŜ od strony drogi.  

 

Z. Śleziak oznajmił, Ŝe pomimo planowanego remontu i zleconej dokumentacji, naleŜy 

wyremontować fragment drogi do przedszkola (łącznik z drogą krajową) poniewaŜ jest 

nieprzejezdna. 

 

J. Frankowicz stwierdziła, Ŝe Złoty Stok jest bardzo atrakcyjnym miastem dla ludzi z 

zewnątrz i przyciąga pasjonatów i twórców, którzy chcieli by swój dorobek (obrazy, 

rękodzieło) pokazać. Niestety kaŜdy z twórców, który zwróci się do CKiP o zorganizowanie 

wystawy napotyka się z brakiem chęci i zainteresowania ze strony Pani Dyrektor. Przykładem 

jest Pan Zabiegło, który spotkał się z negatywną odpowiedzią. W gminie nie ma stwarza się 

warunków dla twórców i pasjonatów.  

 

K. Grzech wnioskowała, Ŝeby w przyszłym roku Pani Dyrektor CKiP święto Uchwalenia 

Konstytucji przygotowała w dniu 3 maja, a nie  tak jak w b.r. 30 kwietnia jedynie dla uczniów 

i pracowników szkoły, lecz dla wszystkich ludzi. Niech w programie będzie uroczysta msza, 

przemarsz orkiestry. Niech obchody nie będą organizowane w dzień pracujący. Ten sam 

wniosek tyczy się Święta Niepodległości. Burmistrz oznajmił, Ŝe te wnioski naleŜy kierować 

do Rady Programowej, a nie do niego. Rada Programowa, zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej 

posiada odpowiednie instrumenty takie jak złoŜenie wniosku do Burmistrza dyscyplinującego 

Panią Dyrektor. Póki co, nie wpłynął taki wniosek.  

 

Według A. Rapacza Rada Miejska moŜe równieŜ podjąć opinię, Ŝe wszystkie uroczystości 

związane z obchodami świąt narodowych naleŜy przeprowadzać w dniach, w których 
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wypadają, a nie w dni pracujące. CKiP jest instytucją kultury i nie pracuje tylko w dni  

powszednie. ZłoŜył wniosek o przegłosowanie przez Radę wyŜej przedstawionej opinii.   

 

E. Ruszkowska podkreśliła, Ŝe SRP jest organem doradczym i opiniodawczym. SRP złoŜyła 

wnioski Pani Dyrektor m.in. o zmianę godzin otwarcia. W kwietniu SRP chciała zwołać 

posiedzenie, jednak Pani Dyrektor nie miała czasu. SRP chciała spotkać się przed akademią. 

Poinformowała o rozmowie, którą przeprowadziła z Panią Dyrektor. Dotyczyła ona zmiany 

terminu obchodów, na taki termin, Ŝeby nie była ona skierowana tylko dla uczniów i ludzi 

bezrobotnych. Pani Dyrektor kategorycznie odmówiła zmiany terminu. Swoją odpowiedź 

uzasadniała umową ze szkołą, brakiem publiczności w dzień wolny. 

 

A. Rapacz stwierdził, Ŝe nie przekonuje go wytłumaczenie, iŜ w dzień wolny nikt nie 

przyjdzie na akademię. Publiczność będzie, gdy CKiP przygotuje zachęcający program 

obchodów. Podkreślił, Ŝe Rada moŜe przyjąć opinię w sprawie dni, w których mają być 

obchodzone święta państwowe i Pani Dyrektor powinna się z nią liczyć. Jeśli nie, wówczas 

Rada moŜe dokonać zmiany w statucie CKiP i wprowadzić konkretne zapisy.  

 

A. Grygiel powrócił do kwestii Społecznej Rady Programowej. Jest to organ doradczy, dla 

którego ostatnio Pani Dyrektor nie mogła znaleźć dwóch godzin. Podkreślił, Ŝe to Burmistrz 

jest pracodawcą Pani Dyrektor i to on powołuje, odwołuje i wynagradza Dyrektora jednostki. 

Zarzucił, Ŝe program obchodów jest ubogi. Nie ma występu Orkiestry Dętej, która jest 

utrzymywana przez gminę.  

 

Głos zabrał radny J. Tichanowicz, który uznał, Ŝe głosowanie nad wnioskiem radnego 

A. Rapacza nie ma sensu. Według J. Tichanowicza Burmistrz osobiście powinien załatwić 

sprawę z Panią Dyrektor, a nie przez Radę. Do tego Burmistrz został zapoznany z opinią 

Rady w tej sprawie.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek złoŜony przez radnego A. Rapacza 

o wyraŜanie opinii w sprawie organizacji wszystkich świąt państwowych w dniach, w których 

faktycznie przypadają, zgodnie z kalendarzem (3 Maja i 11 listopada).  

 

Rada Miejska w złotym Stoku jednogłośnie (11 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) przyjęła 

wniosek radnego A. Rapacza. 
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Ad. 14: 

Zamknięcie obrad. 

 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 14:35  XXVI sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 


